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Protokół Nr 33/17 
z obrad XXXIII sesji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie  
w dniu 31 marca 2017r. 

 
Początek posiedzenia – godz. 13.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 17.50. 
 
Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 
Obradom przewodniczył Aleksander Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy 
Srokowo. 

Pkt 1. 
Otwarcie prowadzenia XXXIII sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      
(t.j. Dz. U. z 2016r. poz. 446 ze zm.) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy Srokowo Aleksander Kamiński, powitał przybyłych gości i radnych. 

Pana Marka Olszewskiego – Zastępcę Wójta Gminy Srokowo, 
Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 
Panią Małgorzatę Chociełowską - Sekretarza Gminy, 
Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego 
Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek   
oraz zaproszonych gości: 
Panią Krystynę Mikucką – zastępcę Dyrektora PUP w Kętrzynie, 
Panią Alicję Kamińską – Radną i członka Zarządu Powiatu Kętrzyńskiego, 
Pana Jana Bachanowicza, 
Pana Stefana Dębika,  
kierowników jednostek organizacyjnych gminy: 
Panią Jadwigę Zając – Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance, 
Pana Dariusza Kowalskiego – Dyrektora Gimnazjum Nr 1 w Srokowie, 
Pana Janusza Januszewskiego – Dyrektora GOK Srokowo, 
Panią Grażynę Jolantę Niedźwiedzką- Bień – Kierownika GOPS Srokowo, 
Pana Stanisława Kachniarza – Kierownika ZGKiM w Srokowie, 
Panie i Panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w sesji. 
Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do 
protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński kontynuując posiedzenie 
sesji na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 
Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 
Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 13 gł. 
„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” została wybrany radny Wojciech 
Prawecki, kolejny z listy radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 1 porządku obrad  
i przeszedł do realizacji pkt. 2.  
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Pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian           
w porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poinformował, że 
porządek obrad (zał. nr 4) radni otrzymali w ustawowym terminie. Zapytał czy są  
wnioski lub uwagi do porządku obrad, który przedstawia się następująco: 

1.  Otwarcie XXXIII sesji Rady Gminy Srokowo. 
2.  Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 
3.  Przyjęcie protokołów z XXXI i XXXII sesji Rady Gminy Srokowo. 
4.  Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 
5.  Interpelacje i zapytania radnych. 
6.  Analiza stanu bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwości przeciwdziałania  
     bezrobociu. 
7.  Analiza działań i form promocji w Gminie Srokowo w 2016 r. 
8.  Sprawozdanie z Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie za rok  
     2016 na lata 2016-2020. 
9.  Informacja finansowa i merytoryczna funkcjonowania szkół w Gminie za 2016 r.  
10. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
      Alkoholowych za 2016 r.  
11. Raport Wójta Gminy z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania  
     Narkomanii w 2016 r. 
12. Ocena stanu dróg i chodników gminnych oraz perspektywy w zakresie ich  
      remontu lub modernizacji.   
13.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
13.1. Dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju  
        szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 
13.2. Przyjęcia sprawozdania finansowego za 2016 r. z działalności Gminnego  
        Ośrodka Kultury w Srokowie. 
13.3. Zmieniającej uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami  
        bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  
        Srokowo w 2017 r.”   
13.4. Przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy  
        Srokowo. 
13.5. Zasad udzielania dotacji celowej na inwestycje z zakresu ochrony środowiska i  
        gospodarki wodnej na terenie Gminy Srokowo. 
13.6. Przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego obowiązku  
        utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2017 r.   
13.7. Powołania komisji doraźnej do rozpatrzenia skargi na kierownika gminnej  
        jednostki organizacyjnej. 
13.8. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2017-2022. 
13.9. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017r. 
14.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 
16.  Zakończenie obrad XXXIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zaproponował wprowadzenie do 
porządku obrad do bloku uchwał pkt 13.7. –Przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi 
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na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance                         
z równoczesnym przesunięciem pozostałych punktów w porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o głosowanie na temat 
przyjęcia zmiany polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad do bloku uchwał 
pkt 13.7. –Przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance z równoczesnym przesunięciem 
pozostałych punktów w porządku obrad. 
 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie – 13 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     
0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą na wprowadzeniu 

do porządku obrad do bloku uchwał pkt 13.7. –Przedłużenia terminu 
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej                        

w Srokowie z Filią w Solance z równoczesnym przesunięciem pozostałych 
punktów w porządku obrad. 

 
 
  
Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 
1.  Otwarcie XXXIII sesji Rady Gminy Srokowo. 
2.  Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 
3.  Przyjęcie protokołów z XXXI i XXXII sesji Rady Gminy Srokowo. 
4.  Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 
5.  Interpelacje i zapytania radnych. 
6.  Analiza stanu bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwości przeciwdziałania  
     bezrobociu. 
7.  Analiza działań i form promocji w Gminie Srokowo w 2016 r. 
8.  Sprawozdanie z Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie za rok  
     2016 na lata 2016-2020. 
9.  Informacja finansowa i merytoryczna funkcjonowania szkół w Gminie za 2016 r.  
10. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
      Alkoholowych za 2016 r.  
11. Raport Wójta Gminy z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania  
     Narkomanii w 2016 r. 
12. Ocena stanu dróg i chodników gminnych oraz perspektywy w zakresie ich  
      remontu lub modernizacji.   
13.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
13.1. Dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju  
        szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 
13.2. Przyjęcia sprawozdania finansowego za 2016 r. z działalności Gminnego  
        Ośrodka Kultury w Srokowie. 
13.3. Zmieniającej uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami  
        bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  
        Srokowo w 2017 r.”   
13.4. Przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy  
        Srokowo. 
13.5. Zasad udzielania dotacji celowej na inwestycje z zakresu ochrony środowiska i  
        gospodarki wodnej na terenie Gminy Srokowo. 
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13.6. Przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego obowiązku  
        utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2017 r.   
13.7. Przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły  
        Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance  
13.8. Powołania komisji doraźnej do rozpatrzenia skargi na kierownika gminnej  
        jednostki organizacyjnej. 
13.9. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2017-2022. 
13.10. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017r. 
14.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 
16.  Zakończenie obrad XXXIII sesji Rady Gminy Srokowo. 
 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie -13 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”, 
0 gł. „wstrzymujących się” przyjęła  porządek obrad po zmianach. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 2. i przed przejściem do  punktu 3. porządku obrad 
udzielił głosu Panu Markowi Olszewskiemu Zastępcy Wójta Gminy celem wręczenia statuetek 

dla naszych rolników.  
 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski wręczył wyróżnienia dla rolników Gminy 
Srokowo, którzy osiągnęli bardzo wysokie wyniki w produkcji mleka w roku 2016,                 
a następnie poprosił Pana Jana Bachanowicza, który zajął III miejsce osiągając 8454 kg 

mleka od krowy; Pana Piotra Dębika w imieniu, którego statuetkę odebrał jego tato Stefan 
Dębik, który otrzymał wyróżnienie za osiągnięcie 8404 kg mleka od krowy oraz wyróżnienie 
dla Pana Zbigniewa Mróz za osiągnięte wyniki w produkcji mleka czyli 7861 kg mleka od 
krowy, w którego imieniu odebrał syn Krzysztof Mróz. Zastępca Wójta serdecznie 
pogratulował dla wszystkich wyróżnionych rolników. Uważa, że jest to bardzo wysokie 
wyróżnienie w dziedzinie rolnictwa, zwłaszcza, że prowadzona działalność nie należy do 
łatwych prac. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński również pogratulował rolnikom z gminy 
Srokowo tak wysokich osiągnięć.     

Ad. pkt 3. 
Przyjęcie protokołów z  XXXI i XXXII sesji Rady Gminy Srokowo. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poinformował, że protokół z XXXI 
sesji Rady Gminy Srokowo z dnia  22 lutego 2017 r. (zał. nr 5) był do wglądu                    
w biurze Rady Gminy oraz został wyłożony na pół godziny przed sesją na sali obrad.  
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż zapoznał się  z protokołem, który wiernie 
odzwierciedla przebieg XXXI sesji. Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi 
do protokołu. Wobec braku wniosków i uwag Przewodniczący Rady Gminy poddał 
pod głosowanie protokół z XXXI sesji z dnia 22 lutego 2017 r., w czasie którego na 
sali obrad obecnych było 13 radnych.  
 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z XXXI sesji bez uwag                                 
i większością głosów –  12 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”                                                       

i 1 gł. „wstrzymujących się” . 
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Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poinformował, że protokół z XXXII 
nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Srokowo z dnia  17 marca 2017 r. (zał. nr 6) był do 
wglądu w biurze Rady Gminy oraz został wyłożony na pół godziny przed sesją na sali 
obrad.  
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż zapoznał się  z protokołem, który wiernie 
odzwierciedla przebieg XXXII nadzwyczajnej sesji. Przewodniczący zapytał radnych 
czy mają uwagi do protokołu. Wobec braku wniosków i uwag Przewodniczący Rady 
Gminy poddał pod głosowanie protokół z XXXII nadzwyczajnej sesji z dnia 17 marca 
2017 r., w czasie którego na sali obrad obecnych było 13 radnych.  
 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z XXXII sesji bez uwag                                 
i większością głosów –  10 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”                                                       

i 3 gł. „wstrzymujących się” . 
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3. i przeszedł do  punktu 4. porządku obrad. 
 
 

Ad. pkt 4. 
Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Zastępcę Wójta Gminy 
Srokowo o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym 
(zał. nr 7). 
W okresie międzysesyjnym 22 lutego 2017 r. do 30 marca 2017 r. Wójt Gminy 
Srokowo wydał 4 zarządzenia: 
 
1. Zarządzenie nr 7/17 z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie organizacji                                  
i funkcjonowania stałego dyżuru  w Urzędzie Gminy Srokowo na potrzeby 
podwyższenia gotowości obronnej państwa.  

2. Zarządzenie nr 8/17 z dnia 27 lutego 2017 r. w sprawie wprowadzenia regulaminu 
pracy komisji przetargowej.  

3. Zarządzenie nr 9/17 z dnia 29 marca 2017r. w sprawie przedłożenia sprawozdania 
z wykonania budżetu Gminy Srokowo za 2016 r. 

4. Zarządzenie nr 10/17 z dnia 29 marca 2017r. w sprawie zmiany Zarządzenia                   
nr 94/16 Wójta Gminy Srokowo z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie : ustalenia 
stawek czynszu dzierżawnego za grunty komunalne przeznaczone do oddania           
w dzierżawę na terenie gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  zapytał czy są pytania do złożonej 
informacji? 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czego dotyczy ostatnie zarządzenie? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że dotyczy ono stawek 
dzierżawy za grunty pod lokale handlowe i usługowe. Wiąże się to z obniżeniem 
stawki za te dzierżawę. Wcześniej stawka ta wynosiła 6,41 zł za 1m2, a teraz została 
ustalona na 3,20 zł za 1m2. 
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Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  zapytał czy ktoś z radnych ma 
jeszcze dodatkowe pytania związane z działalnością Wójta w okresie 
międzysesyjnym, a w związku z brakiem pytań zamknął pkt. 4 i przeszedł do punktu        
5 porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 4. i przeszedł do  punktu 5. porządku obrad. 

 
Ad. pkt 5. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił radnych o składanie 
interpelacji lub zapytań.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zwróciła się z interpelacją o podjęcie decyzji w sprawie 
wsparcia strażaków z OSP w Srokowie. Chodzi o to, że strażacy nie mają gdzie 
przetrzymywać sprzętu do ratownictwa wodnego, a zbliża się rozpoczęcie sezonu 
letniego i dobrze byłoby, aby był on dostępny zgodnie z obowiązującymi przepisami. 
Na dzień dzisiejszy mamy zwolniony garaż, który spełnia wszelkie wymogi dotyczące 
Straży Pożarnej i dobrze byłoby przydzielić tę nieruchomość lub bezpłatne ją 
wydzierżawić dla naszej jednostki OSP.   

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński związku z ich brakiem dalszych 
interpelacji i zapytań zamknął pkt 5 i przed przystąpił do realizacji pkt 6 porządku 
obrad. 

Ad. pkt 6. 

Analiza stanu bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwości 
przeciwdziałania bezrobociu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił Panią Krystynę 
Mikucką Zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie 
o przedstawienie analizy stanu bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwości 
przeciwdziałania bezrobociu. 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie Krystyna Mikucka 
przedstawiła sytuację dotyczącą bezrobocia na terenie powiatu oraz Gminy Srokowo 
co stanowi załącznik do protokołu nr 8.  

O godz. 13.37 na obrady sesji Rady Gminy przybyła radna Ewa Dudek                                   
– stan 14 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radna Regina Wieczorek zapytała czy otrzymując bon zasiedleniowy należy pół roku 
przepracować u jednego pracodawcy czy to może być praca wykonana u kilku 
pracodawców?  

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie Krystyna Mikucka 
odpowiedziała, że aby nie stracić tego bonu zasiedleniowego należy 6 miesięcy 
przepracować u jednego pracodawcy. 
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Radny Krzysztof Mościcki zauważył, że na 304 miejsca pracy, to 122 miejsca pracy 
zajmuje sektor publiczny. Radny uważa, że jest to bardzo wysoki udział sektora 
publicznego, co może być niepokojące, ponieważ może zacząć się wytwarzać 
konkurencja między tym sektorem, a przedsiębiorcami i taka struktura zgłoszeń nie 
bardzo się mu podoba.   

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie Krystyna Mikucka 
odpowiedziała, że w tym spisie są podawane stanowiska substydiowane  czyli 
dofinansowane przez urząd pracy, a więc nigdzie nie idą środki państwowe, tylko do 
publicznych jednostek i dlatego w nich również znajdują się prace publiczne. 

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że system zatrudnienia w sektorze publiczny 
osób bezrobotnych na pół roku jest sposobem na pielęgnowanie bezrobocia, gdyż 
gdy zatrudnimy np. ze środków publicznych  30 osób, które popracują kilka miesięcy, 
nabędą prawo do zasiłku, a później zatrudniamy następną pulę osób bezrobotnych. 
Takie działania są cały czas odnawialne i generalnie nie zmienia to sytuacji na rynku 
pracy. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że powinniśmy się bardzo 
poważnie przymierzyć do złożenia wniosku i uruchomienia programu, który będzie 
programem przywracającym wiarę w siebie i powodującym, iż osoby bezrobotne 
same powinny zabiegać o zatrudnienie bądź aktywizować się zawodowo. Taki projekt 
został już w części przygotowany przez GOPS i nabory odbędą się 
najprawdopodobniej we wrześniu. Aby mieć pełna świadomość tego co robimy 
należałoby np. na początku maja zaprosić Panią Dyrektor Przybysz na taką rozmowę, 
która przybliży szczegóły możliwości skorzystania ze środków z RPO z komponentu 
11.1 dotyczącego wykluczenia społecznego. Podczas takiego spotkania możemy się 
dowiedzieć jak efektywnie wykorzystać nasze środki w realizacji tego typu projektów 
z dofinansowaniem. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 
dyskusji poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji dotyczącej analizy stanu 
bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwości przeciwdziałania bezrobociu. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 14 gł. „za” przyjęła analizę stanu 
bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwości przeciwdziałania bezrobociu. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6. i przeszedł do  punktu 7.  porządku obrad. 

 

Ad. pkt 7.  
Analiza działań i form promocji w Gminie Srokowo w 2016 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że temat 
(załącznik nr 9 do protokołu) bardzo szeroko był analizowany podczas posiedzeń 
komisji rady Gminy, a następnie otworzył dyskusję. 
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Radny Krzysztof Mościcki zapytał na jakim etapie organizacyjnym jest w związku ze 
zgłoszoną jedną z imprez „rajd po ścieżkach rowerowych” przewidywana na dzień                  
3 maja? Radny zapytał kto będzie jej organizatorem i jakie czynności zostały już 
wykonane i czy z Urzędu Marszałkowskiego ktoś zainteresował się taką inicjatywą? 
Chodzi o to, że podczas rozmowy z Dyrektorem gabinetu Marszałka nikt o takiej 
imprezie nie wiedział. Radny otrzymał zgłoszenie o patronat Marszałka dla tej 
inicjatywy, ale takimi sprawami powinni się zająć organizatorzy. 

Inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych i promocji Anna Fatyga 
powiedziała, że impreza jest w trakcie organizacji. Głównym organizatorem rajdu jest 
GOK w Srokowie. Poczyniono już wstępne działania, ustalono  już trasę i zasady 
uczestnictwa w rajdzie, a w przeciągu kilku dni zostaną stworzone plakaty 
informacyjne i promujące całe przedsięwzięcie. Urząd Marszałkowski w październiku 
ubiegłego roku sam wystąpił do nas z zapytaniem czy jako gmina  podejmiemy jakieś 
działania w ramach promocji trasy Green Velo. W odpowiedzi poinformowaliśmy 
Marszałka, że chcemy się włączyć do takiego przedsięwzięcia. 

Radny Krzysztof Mościcki zarekomendował Kętrzyńską Grupę Rowerową w skład 
której wchodzą m.in. mieszkańcy Jegławek, ponieważ ma duże doświadczenie                  
w organizacji takich imprez w tym w organizacji zimowego rajdu rowerowego. Grupa 
ta chętnie przystąpi do takiej inicjatywy przy czym można byłoby zrobić dwie 
konkurencje: open i dla zawodowców. Radny powiedział, że jeśli będzie taki zamiar, 
żeby Urząd Marszałkowski patronował takiej imprezie to służy swoją pomocą i radą.   

Inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych i promocji Anna Fatyga 
powiedziała, że organizatorzy na pewno skorzystają ze wskazówek. Jeśli chodzi                  
o samą koncepcję rajdu to przewidywane jest to, że będzie to wydarzenie rodzinne 
jak również będzie zawierało elementy patriotyczne związane z dniem 3 maja.  

Dyrektor GOK Srokowo Janusz Januszewski powiedział, że nasza gmina zawsze 
organizuje jakieś wydarzenie z okazji dnia 3 maja. GOK chce zorganizować rajd 
rekreacyjny i rodzinny z różnymi grami i zabawami dla najmłodszych uczestników. 
Ścieżka rowerowa nie jest przystosowana do typowych wyścigów, aczkolwiek na 
przyszłość będzie można i pod tym względem coś zorganizować.  

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że jedno drugiemu nie będzie szkodziło 
ponieważ można zorganizować swobodny przejazd, ale również można wytyczyć 
odcinek dla zawodowców. Radny uważa, że powinniśmy popularyzować ścieżki 
rowerowe w Polsce i jeśli będą przyjeżdżali ludzie z całego kraju to poznają naszą 
miejscowość, ludzi, tereny i trasy. Chodzi o to, aby promować Srokowo nie tylko 
wśród mieszkańców Srokowa, ale również na zewnątrz. 

Radna Regina Wieczorek powiedziała, że według niej dobrze byłoby zaprosić osoby                 
z zewnątrz, ale również należy pamiętać o jakiś nagrodach dla uczestników.   

Dyrektor GOK Srokowo Janusz Januszewski powiedział, że w budżecie Gminy mamy                  
ok. 50 tys. zł na organizację imprez – Dni Srokowa i Dożynek, które powinny się 
odbyć. Kolejną kwestią są Dni Srokowa, które tak naprawdę trwają jeden dzień,                   
a mając 25 tys. zł to nic ciekawego za tę kwotę nie zrobimy. Po rozmowach z Panem 
Wójtem i Panią Skarbnik podjęto wstępną decyzję, aby raz w tygodniu podczas 
trwania wakacji zorganizować coś ciekawego dla naszych mieszkańców przy okazji 
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promując Gminę Srokowo. Dyrektor GOK powiedział, że organizacja imprez 
masowych jest zbyt dużym wyzwaniem dla instytucji, ponieważ należy zatrudniać 
podwójną liczbę ochroniarzy, musi być więcej strażaków i pomocy ponieważ 
zwiększyły się obostrzenia związane z bezpieczeństwem uczestników takiego 
przedsięwzięcia. Skoro mamy ciekawe miejsca to powinniśmy je wykorzystać do 
organizacji mniejszych wydarzeń.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 
dyskusji poprosił radnych o przegłosowanie na temat przyjęcia analizę działań i form 
promocji w Gminie Srokowo w 2016 r. 
 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 14 gł. „za” przyjęła analizę działań               
i form promocji w Gminie Srokowo w 2016 r. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7. i przeszedł do realizacji  punktu 8.                      
porządku obrad.  

 

Ad. pkt 8.   
Sprawozdanie z Gminnego programu przeciwdziałania przemocy                             
w rodzinie za rok 2016 na lata 2016-2020. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że temat nie 
był analizowany podczas posiedzeń komisji, a w związku z tym poprosił Panią 
Grażynę Jolantę Niedźwiedzką – Bień Kierownika GOPS o przedstawienie 
sprawozdania z Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie za rok 
2016 na lata 2016 – 2020 (załącznik nr 10 do protokołu). 

Kierownik GOPS Grażyna Jolanta Niedźwiedzka – Bień powiedziała, że gminny 
program przeciwdziałania przemocy w rodzinie został wprowadzony w ubiegłym roku 
i nie podlega on GOPS. Ten program sprawuje tylko pieczę nad jego realizacją.                  
W ubiegłym roku w ramach tego programu były realizowane m.in.: projekt                        
z Ministerstwa z Programu Osłonowego - wspieranie jednostek samorządu 
terytorialnego w tworzeniu systemów przeciwdziałania przemocy w rodzinie                       
i pozyskano kwotę 28 520 zł przy naszym wkładzie własnym 9 520 zł. W projekcie 
był skierowany do grupy 12 beneficjentów, a skorzystało z niego 19 osób. Mieliśmy 
zapewnione zajęcia  z poradnictwa psychologicznego i psychoedukacyjnego dla osób 
doświadczających przemocy w rodzinie. Zorganizowano Piknik malucha, w którym 
uczestniczyło ponad 300 mieszkańców gminy. Przeprowadzono 60 godz. zajęć 
grupowych, wydrukowano 200 plakatów, 500 ulotek, które zostały rozpowszechnione 
po terenie całej gminy. Promowaliśmy się w gazecie w Kętrzynie oraz w naszej 
gazetce parafialnej. Projekt został rozliczony w całości i otrzymaliśmy potwierdzenie, 
że został prawidłowo zrealizowany. Następnym prowadzonym działaniem była 
kampania „Biała wstążka” prowadzona w okresie od 25 listopada do 10 grudnia 
i obejmowała światowe obchody przeciwdziałania przemocy wobec kobiet, w ramach 
którego zorganizowaliśmy drzwi otwarte na terenie naszej gminy, a przede wszystkim                     
w trzech świetlicach, gdzie były organizowane spotkania dla osób chcących 
skorzystać z konsultacji specjalistów. Było to wyjście naprzeciw dla ofiar przemocy. 
Prowadzono również profilaktykę przemocy w rodzinie w Gimnazjum Nr 1 w Srokowie 
poprzez spotkania z psychologiem i pedagogiem z poradni w Kętrzynie. 
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Zorganizowano konferencję na temat „ Przemoc rodzinna i pomoc”. Był ogłoszony 
konkurs poetycko – plastyczny „Rodzina moich marzeń”. W ramach tego programu                
i Zespołu interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie było 
prowadzonych 40 procedur Niebieskiej Karty w tym było 15 procedur z poprzedniego 
roku, w ramach których były powołane grupy robocze  spotykające się 97 razy. 
Sprawy były rozpatrywane, wyjaśniane i w razie potrzeby osoby były wspierane 
pomocą.  W tym roku złożono projekt na kwotę 50 tys. zł i otrzymaliśmy informacje, 
że nasz projekt znalazł się wśród 10 najwyżej ocenionych projektów i został 
przekazany do Ministerstwa do dalszej weryfikacji z rekomendacją Urzędu 
Wojewódzkiego.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                    
a wobec jej braku poprosił radnych o przegłosowanie przyjęcia sprawozdania                      
z Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie za rok 2016 na lata 
2016-2020. 

 
Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 14 gł. „za” przyjęła sprawozdanie                     

z Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie za rok 2016 
na lata 2016-2020. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8. i przeszedł do  punktu 9. porządku obrad. 

 

Ad. pkt 9.   
Informacja finansowa i merytoryczna funkcjonowania szkół w Gminie za 
2016 r.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że temat był 
analizowany podczas posiedzenia Komisji Edukacji i Spraw Społecznych (załącznik                
nr 11 do protokołu), po czym otworzył dyskusje, a w związku z jej brakiem poprosił 
radnych o przegłosowanie informacji finansowej i merytorycznej funkcjonowania 
szkół w Gminie za 2016 r.  

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 14 gł. „za” przyjęła informację 
finansową i merytoryczną funkcjonowania szkół w Gminie za 2016 r.  

 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9. i przeszedł do  punktu 10. porządku obrad. 

 

Ad. pkt 10.  
Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2016 r.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że Pani 
Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska szczegółowo podczas komisji omówiła 
temat (załącznik nr 12 do protokołu) po czym otworzył dyskusję, a w związku z jej 
brakiem poprosił radnych o przegłosowanie informacji z realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2016 r.  
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Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 14 gł. „za” przyjęła informację z 
realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2016 r. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 10. i przeszedł do  punktu 11. porządku obrad. 

 

Ad. pkt 11. 
Raport Wójta Gminy z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii w 2016 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że Pani 
Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska szczegółowo podczas komisji omówiła 
temat (załącznik nr 13 do protokołu) po czym otworzył dyskusję, a w związku z jej 
brakiem poprosił radnych o przegłosowanie Raportu Wójta Gminy z wykonania 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2016 r. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 14 gł. „za” przyjęła Raport Wójta 
Gminy z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania                            

Narkomanii w 2016 r. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 11. i przeszedł do  punktu 12. porządku obrad. 

 
Ad. pkt 12.  
Ocena stanu dróg i chodników gminnych oraz perspektywy w zakresie ich 
remontu lub modernizacji.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił  
Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Krzysztofa Mroza                                     
o przedstawienie sprawozdania z oceny stanu dróg i chodników oraz perspektywy                   
w zakresie ich remontu lub modernizacji (załącznik nr 14 do protokołu). 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Krzysztof Mróz powiedział, że 
członkowie komisji dnia 17 marca objechali drogi gminne i powiatowe wraz                          
z Kierownikiem Gospodarki Terenowej panem Markiem Olszewskim i pracownikiem 
Urzędu Gminy panem Zdzisławem Pociejem dokonując objazdu dróg gminnych na 
terenie Gminy Srokowo. Stwierdzono, że wiele odcinków dróg jest w stanie 
krytycznym, występują liczne ubytki i koleiny. Po opadach deszczu codzienny dojazd 
do pracy i szkoły stwarza duże niebezpieczeństwo ze względu na 
prawdopodobieństwo wystąpienia wypadków i uszkodzeń pojazdów.  Te zaniedbania 
w zakresie infrastruktury drogowej trwają od wielu lat. Drogi nie są uzupełniane 
odpowiednim kruszywem, brak jest rowów i zebranych poboczy. Naprawa dróg 
gminnych odpowiednim materiałem jest szczególnie ważna, gdyż są one używane 
także przez ciężki sprzęt rolniczy i samochody ciężarowe. Łatanie dróg drobnym 
materiałem oraz  w momentach dużego rozmoczenia podłoża mija się z celem, jest 
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nieefektywnym wykorzystaniem przeznaczonych i tak małych środków finansowych. 
Rozumiemy , że naciski mieszkańców o natychmiastowe polepszenie lub nawet 
umożliwienie przejazdu powoduje, że dokonuje się nieefektywnego załatwiania 
problemu. Pomimo tak złego stanu technicznego dróg, budżet na 2017 rok został 
pomniejszony o ponad połowę w stosunku do roku poprzedniego. Dnia 22.03.2017 
roku odbyła się  komisja, podczas  której rozmawialiśmy o perspektywach napraw 
dróg. Z rozmów z pracownikami gminy wynika, że niestety szans na szybką poprawę 
stanu dróg nie ma. Ujmując naprawę  drogi z dofinansowaniem unijnym corocznie 
pozwoliłoby to na budowę jednej drogi rocznie, i to jeżeli dana droga wpisze się 
w wymagania stawiane przez projekt. 
W budżecie nie ma wystarczających środków nawet na bieżące utrzymanie tj : 
zbieranie poboczy, meliorację rowów, wyznaczenie działek na których znajdują się 
drogi gminne i przede wszystkim zakup odpowiednich materiałów dla naprawy 
danych odcinków dróg. Dobrze, że zima była dla nas łaskawa i dzięki temu nie cała 
zaplanowana kwota na utrzymanie dróg została już w tym czasie  wykorzystana. 
Podsumowując, komisja uznała, że są wielkie potrzeby naprawy wielu odcinków 
naszych dróg i  ma nadzieję, że pracownicy urzędu dołożą starań, by pozyskać 
dodatkowe środki na poprawę stanu infrastruktury drogowej Gminy Srokowo. Radni 
liczą też na  skuteczne wskazywanie usterek do poprawy oraz nawierzchni dróg 
powiatowych i wojewódzkich. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że stan dróg gminnych                             
i wewnętrznych ma wiele do życzenia i nie da się tego problemu rozwiązać małymi 
środkami finansowymi. Uważa, że do tej sprawy należy podejść systemowo. W roku 
bieżącym ze względu na dość duże inwestycje drogowe mamy ograniczone 
możliwości finansowe, ale już w tym roku musimy zabezpieczyć środki na rok 
przyszły w szczególności na sprawy związane z aktualizacja granic działek drogowych 
ponieważ to właśnie od tego trzeba zacząć. Jeżdżąc po terenie i przyglądając się 
przebiegom poszczególnych dróg od razu zauważa się to, że one nie wszędzie 
przebiegają w działkach gminy wkraczając na tereny prywatne.  Kolejną sprawą jest 
to, że w niektórych miejscach należy poprawić odwodnienie, ale nie ma gdzie odłożyć 
ziemi z wykopów, a znowu wywożenie tej ziemi jest bardzo drogie i przekroczy nasze 
możliwości. Sprawą, która będzie rekomendowana do umieszczenia jej w budżecie na 
przyszły rok to będzie uporządkowanie stanu prawnego naszych nieruchomości. 
Zastępca wójta powiedział, że gmina będzie szukała źródeł finansowania 
zewnętrznego. Na pewno będziemy się ubiegać o środki z Funduszu Ochrony 
Gruntów Rolnych (tak jak w bieżącym roku), będą się pojawiały kolejne środki 
z których zaistnieje możliwość skorzystania. W roku bieżącym przewidziane są trzy 
przedsięwzięcia czyli przebudowa ul. Ogrodowej na kwotę ponad 3 800 tys. zł z 
dofinansowaniem 63,63%; jest przewidziana do realizacji w całości zadania ul. 
Łąkowa o wartości kosztorysowej 260 tys. zł z dofinansowaniem 90 tys. zł; rozpoczną 
się prace na drodze w miejscowości Kaczory – wartość przedsięwzięcia to 880 tys. zł 
z czego ponad 500 tys. zł to jest dofinansowanie zewnętrzne. Po uchwaleniu Planu 
Odnowy Sieci Drogowej trzeba będzie się zastanowić nad poprawą stanu dróg 
wewnętrznych ponieważ najwięcej potrzebują wkładu. Możliwości naszego budżetu 
na zabezpieczenie wkładu własnego mają swoje granice, ale działalnością 
priorytetową dla gminy powinny być kwestie dróg. Czeka nas jeszcze jedno 
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przedsięwzięcie dotyczące opracowania aktualizacji map do celów projektowych na 
ul. Słoneczną, na którą zabezpieczono już środki. 

Radna Ewa Dudek powiedziała, że ostatni rok był dla nas trudny, a po objazdach i po 
zgłoszeniach nikt już chyba nie ma wątpliwości, że tę drogę należy remontować 
pomimo tego, że obok znajduje się droga powiatowa, której stan nie jest lepszy od 
gminnej. Mieszkańcy swoimi siłami na tyle poprawili jej jakość, aby móc się nią 
poruszać. Radna zapytała kiedy zostanie ogłoszony przetarg jeśli chodzi o drogę na 
ul. Ogrodową? Wcześniej obiecywano, że nastąpi to do końca miesiąca, a jak na razie 
nic się w tym temacie nie dzieje.   

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że przygotowanie do przetargu 
trwa. W dniu dzisiejszym Pani Duda kończy przygotowanie dokumentu                             
do postępowania przetargowego, aby od poniedziałku móc formalnie przystąpić                    
do ogłoszenia przetargu. Ta inwestycja powinna być zakończona do końca 
października, abyśmy mogli już w listopadzie przygotować się do złożenia wniosku 
o płatność. Kolejne postepowanie przetargowe będzie dotyczyło ul. Łąkowej, które 
najpóźniej powinno być przeprowadzone w miesiącu maju ponieważ musi być ona 
zakończona do końca wrześnie zgodnie ze złożonym wnioskiem.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała jak wygląda sytuacja z przepustem                         
w Leśniewie i czy nadal nie ma materiałów do jego wykonania? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że w tej chwili jest to kwestia 
związana z wydatkowaniem określonych kwot ponieważ w tym miejscu trzeba 
rozkopać całość i położyć nowe rury. Koszt naprawy będzie opiewał na 6-10 tys. zł.  

Radny Krzysztof Mróz powiedział, że od roku czasu nic się nie dzieje w tym temacie. 
Radny powiedział, że na otrzymanie 90 tys. zł nie podpisaliśmy żadnej umowy,                   
a w budżecie już jest zmniejszenie wydatków i usług na drogach o kwotę 40 tys. zł. 
Radny zapytał dlaczego od razu jest uszczuplany budżet  na drogach? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że na 90 tys. zł otrzymaliśmy 
już promesę jej przyznania w formie pisemnej co oznacza, że te środki zostały nam 
zagwarantowane, aby można było je wprowadzić do budżetu. 

Sołtys Sołectwa Leśniewo Henryk Flis powiedział, że po przebudowie drogi 
wojewódzkiej zostawiono nam betonowe przepusty, które można byłoby wykorzystać 
do naprawy. Po zawiezieniu ich do ZGKiM już stamtąd nie wróciły, a przecież można 
byłoby je wykorzystać.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że nie odpowie na to pytanie 
ponieważ nie zna tematu.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zapytał Kierownika ZGKiM co stało 
się z tymi przepustami?  

Kierownik ZGKiM Stanisław Kachniarz odpowiedział, że jeśli taka sytuacja miała 
miejsce to mogły być wykorzystane do prac remontowych na zlecenie Urzędu Gminy. 

Radna Renata Mendala powiedziała, że na chodniku w okolicach przystanku w Sińcu 
cały czas wylewa woda i możliwe, że tam również jest problem z przepustem. 
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Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że w tej sprawie zostało 
skierowane pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą o zajęcie się problemem 
polegającym na ciągłym zalewaniu chodnika w Sińcu. Nic innego gmina nie może 
zrobić w tej kwestii. 

Radny Piotr Dziadoń poprosił, aby pamiętać o ulicy Parkowej. Radny powiedział,               
że w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie w Barcji w sprawie drogi dla 
rowerzystów. Na projekt ścieżki rowerowej Kętrzyn – Gierłoż jest już podpisana 
umowa, ale druga informacja dotyczyła tego, że do przetargu w ciągu kilku dni 
podejdzie Gmina Barciany. Po zapytaniu Wójta Gminy Srokowo co będzie z naszym 
odcinkiem to nie padła żadna odpowiedź. Radny ze swojej strony prosi                             
o intensyfikację tych prac i o współpracę z Gminą Kętrzyn. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że jeśli chodzi o specyfikację 
techniczną to ona jest już praktycznie gotowa i została kwestia uzgodnienia 
warunków z Gminą Kętrzyn. Po umówieniu terminu spotkania i ustaleniu kwestii 
dotyczącej warunków technicznych które powinny być przepisane z dokumentacji 
Zarządu Dróg Wojewódzkich pozostanie dokładne określenie odcinka ścieżki, która 
znajduje się na terenie gminy Kętrzyn i naszej. Nie wszędzie na terenie gminy został 
zabezpieczony teren pod ścieżkę, a to będzie się dodatkowo wiązało z kosztami 
wykupu części nieruchomości. W budżecie gminy zabezpieczono kwotę 50 tys. zł na 
dokumentację, ale trzeba będzie ją zwiększyć do 80 tys. zł, ponieważ z kalkulacji                   
i rozstrzygnięć  przetargowych może wynikać wyższy koszt (co wynikło już w Gminie 
Kętrzyn). 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 
dyskusji poprosił radnych o przegłosowanie przyjęcia informacji dotyczącej oceny 
stanu dróg i chodników gminnych oraz perspektywy w zakresie ich remontu lub 
modernizacji.   

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 14 gł. „za” przyjęła informację 
dotyczącą ocenę stanu dróg i chodników gminnych oraz perspektywy                      

w zakresie ich remontu lub modernizacji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 12. i przed przejściem do  punktu 13. porządku 

obrad o godz. 14.52 ogłosił przerwę, która trwała do godz. 15.06. 

 
Ad. pkt 13.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
13.1. Dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 
ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił Panią Sekretarz 
Gminy Małgorzatę Chociełowską o krótkie wprowadzenie do projektu uchwały 
(załącznik nr 15 do protokołu). 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że otrzymaliśmy pismo od 
Dyrektora Wydziału Prawnego i nadzoru w sprawie uchwały właściwej dotyczącej 
dostosowania szkół, która stanowi akt prawa miejscowego. Oznacza to , że powinny 
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wchodzić w życie po upływie 14 dni od dnia ich ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Warmińsko- Mazurskiego. Dopuszczalne jest również użycie terminu 
wejścia w życie na dzień 1 września. W związku z tym, że dnia 17 marca podczas 
sesji nadzwyczajnej została podjęta uchwała, która wchodzi w życie po 14 dniach od 
ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko- Mazurskiego to 
należy uchylić poprzednią uchwałę w całości i podjąć nową z poprawnym terminem 
wejścia w życie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusje,                
a w  związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra 
Dziadonia o odczytanie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – 
Prawo oświatowe, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                              

14 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        
Nr XXXIII/186/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 marca 2017 r.                    

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 
nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą                                                    

– Prawo oświatowe. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13.1. i  przystąpił do realizacji  
pkt 13.2. porządku obrad. 

 
 

13.2. Przyjęcia sprawozdania finansowego za 2016 r. z działalności 
Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że projekt 
uchwały był analizowany na poprzednich posiedzenach komisji stałych, przez Panią 
Małgorzatę Cwalina Skarbnik Gminy Srokowo (załącznik nr 16 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusje,                
a w  związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę 
Wieczorek o odczytanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 
finansowego za 2016 r. z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie,                     
a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                              
14 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXIII/187/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 marca 2017 r.                    
w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za 2016 r. z działalności 

Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13.2. i  przystąpił do realizacji  
pkt 13.3. porządku obrad. 
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13.3. Zmieniającej uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Srokowo w 2017 r.”   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że projekt 
uchwały (załącznik nr 17 do protokołu) był analizowany na posiedzeniach komisji 
stałych, po czym poprosił o zabranie głosu Zastępcę Wójta Gminy Marka 
Olszewskiego. 

Zastępca Wójta Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że zgodnie z ustawą                 
o ochronie zwierząt, Rada Gminy ma obowiązek corocznego uchwalenia programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie gminy do dnia 31 marca każdego roku. Wcześniej taki program został 
uchwalony dnia 30 stycznia, natomiast w rozmowach telefonicznych z organem 
nadzoru poproszono nas o uzupełnienie tego programu o dwa zapisy dotyczące 
dodania w § 3, ust 6 w brzmieniu: „zapewnienia odławiania bezdomnych zwierząt” 
oraz w § 5 w ust. 7 „odławianie bezdomnych zwierząt z terenu Gminy Srokowo 
realizowane będzie przez podmiot prowadzący schronisko dla bezdomnych zwierząt,      
z którym gminę wiąże zawarta umowa” – czego w naszym programie zabrakło. 
Pomimo tego, że jest to zmiana programu, zostały wysłane prośby o przedstawienie 
opinii do Towarzystwa opieki nad zwierzętami, do kół łowieckich działających na 
terenie naszej gminy i do Sanepidu, które nie są dla nas wiążące.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                   
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra 
Dziadonia o odczytanie projektu uchwały w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie 
przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Srokowo w 2017 r.”, a następnie poddał 
projekt uchwały pod głosowanie.   

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                              
14 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXIII/188/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 marca 2017 r.                    
w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Srokowo w 2017 r.” 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13.3. i  przystąpił do realizacji  
pkt 13.4. porządku obrad. 

 

13.4. Przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Srokowo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że projekt 
uchwały (załącznik nr 18 do protokołu) był analizowany na posiedzeniach komisji 
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stałych, po czym poprosił o zabranie głosu Zastępcę Wójta Gminy Marka 
Olszewskiego. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że podobnie jak we 
wcześniejszym przypadku dnia 30 stycznia była podjęta uchwała w sprawie przyjęcia 
regulaminu w sprawie utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Srokowo. 
Organ nadzoru w ciągu 30 dni nie zakwestionował naszej uchwały, ale podczas 
rozmowy telefonicznej dowiedzieliśmy się, że poprawienia wymagają dwa punkty. 
Jeden dotyczył  § 3 gdzie należało wyciąć zapis z poprzedniej uchwały i nadać nowe 
brzmienie z dopiskiem „właściciele nieruchomości zapewniają uprzątanie błota, 
śniegu, lodu i innych zanieczyszczeń z chodników przylegających bezpośrednio do ich 
nieruchomości”. Kolejną sprawą jest to, że należało wyciąć w całości rozdział IX, 
który nie powinien być ujęty ze względu na to, że jest to zapis z ustawy. Po 
konsultacji z organem nadzoru dowiedzieliśmy się, że należy wcześniejszą uchwałę 
uchylić w całości i podjąć ją ponownie. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusje,                
a w  związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę 
Wieczorek o odczytanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Srokowo, a następnie poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
 
 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                              
14 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXIII/189/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 marca 2017 r.                    
w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Srokowo. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13.4. i  przystąpił do realizacji  
pkt 13.5. porządku obrad. 

 

 
13.5. Zasad udzielania dotacji celowej na inwestycje z zakresu ochrony 
środowiska i gospodarki wodnej na terenie Gminy Srokowo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że projekt 
uchwały (załącznik nr 19 do protokołu) był analizowany na posiedzeniach komisji 
stałych, po czym poprosił o zabranie głosu Zastępcę Wójta Gminy Marka 
Olszewskiego. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że ten projekt uchwały po raz 
trzeci będzie podejmowany. Zgodnie z wytycznymi Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
z projektu uchwały zostały usunięte wszystkie zakwestionowane zapisy. Zachowano 
taką treść, która będzie umożliwiała udzielanie dotacji na przedsięwzięcia z zakresu 
ochrony środowiska pod warunkiem zabezpieczenia środków w budżecie Gminy przez 
Radę Gminy. W budżecie mamy zabezpieczoną kwotę na ten cel w wysokości               
120 tys. zł i z chwilą upłynięcia terminu nadzoru uchwały zostaną ogłoszone konkursy 
i w ciągu bieżącego roku powinno się nam udać zrealizować budowę                               
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12 przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                   
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra 
Dziadonia o odczytanie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 
na inwestycje z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej na terenie Gminy 
Srokowo, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
   

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                              
14 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXIII/190/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 marca 2017 r.                    
w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na inwestycje z zakresu 
ochrony środowiska i gospodarki wodnej na terenie Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13.5. i  przystąpił do realizacji  
pkt 13.6. porządku obrad. 

 

 
13.6. Przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego 
obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2017 r.   
 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że projekt 
uchwały (załącznik nr 20 do protokołu)  był analizowany na posiedzeniach komisji 
stałych, po czym poprosił o zabranie głosu Zastępcę Wójta Gminy Marka 
Olszewskiego. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że corocznie Wojewoda 
Warmińsko- Mazurski przedstawia propozycję zawarcia porozumienia  na przekazanie 
zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącego obowiązku utrzymania grobów 
i cmentarzy wojennych. W poprzednich latach otrzymywaliśmy na ten cel kwotę                    
w wysokości 500 zł, a w ubiegłym roku otrzymaliśmy 3 000 zł. Na 2017 rok 
wystąpiono do Wojewody z propozycją zawarcia umowy z opiewaną kwotą 5 200 zł, 
ale w odpowiedzi otrzymaliśmy informację o tym, że dofinansowanie utrzyma się na 
poziomie roku ubiegłego i będzie wynosiło 3 000 zł. Zadanie będzie realizowane do 
momentu wykorzystania środków z dotacji na nie przeznaczonych, bez własnego 
udziału finansowego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                   
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra 
Dziadonia o odczytanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zadania z zakresu 
administracji rządowej, dotyczącego obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy 
wojennych w 2017 r., a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
   

  
Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                              

14 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        
Nr XXXIII/191/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 marca 2017 r.                    

w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej, 
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dotyczącego obowiązku utrzymania grobów                                                                 
i cmentarzy wojennych w 2017 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13.6. i  przystąpił do realizacji  
pkt 13.7. porządku obrad. 

 
13.7. Przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 
Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance  
 
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że ten projekt 
uchwały nie był omawiany podczas posiedzeń komisji stałych Rady Gminy po czym 
poprosił Panią Sekretarz Gminy Małgorzatę Chociełowską o krótkie przedstawienie 
projektu uchwały(załącznik nr 21 do protokołu). 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że do Wójta Gminy Srokowo 
wpłynęło zażalenie noszące znamiona skargi od rodzica dziecka uczęszczającego do 
oddziału pięciolatków na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance                      
z podaniem powodu dotyczącego tego, że nie są realizowane zalecenia ujęte w opinii 
z Poradni Pedagogiczno- Psychologicznej. W związku z tym, że termin na 
rozpatrzenia skargi wynosi 30 dni i nie będzie zachowany termin na podjęcie 
uchwały, przygotowano projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu 
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią 
w Solance. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                   
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę 
Wieczorek o odczytanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią 
w Solance, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
   

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                              
14 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXIII/192/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 marca 2017 r.                    
w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13.7 i  przystąpił do realizacji  
pkt 13.8. porządku obrad. 

 

13.8. Powołania komisji doraźnej do rozpatrzenia skargi na kierownika 
gminnej jednostki organizacyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że ten projekt 
uchwały nie był omawiany podczas posiedzeń komisji stałych Rady Gminy po czym 
poprosił Panią Sekretarz Gminy Małgorzatę Chociełowską o krótkie przedstawienie 
projektu (załącznik nr 22 do protokołu). 
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Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że projekt uchwały powołuje 
komisję doraźna do rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej 
w Srokowie z Filią w Solance. Podczas posiedzeń komisji stałych został wypracowany 
następujący skład komisji: 

Radna Ewa Dudek – Przewodnicząca Komisji 
Radna Regina Wieczorek – Członek Komisji 
Radna Małgorzata Dwulat – Członek Komisji 
Radny Marek Stachurski – Członek Komisji 

Zadaniem komisji będzie przeprowadzenie postepowania wyjaśniającego dotyczącego 
złożonej skargi. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                   
a w związku z jej brakiem zapytał wymienionych radnych czy wyrażają zgodę na 
podjęcie się pracy w komisji doraźnej? 

Radni wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziadonia o odczytanie projektu uchwały 
w sprawie powołania komisji doraźnej do rozpatrzenia skargi na kierownika gminnej 
jednostki organizacyjnej, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

   
Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                              

14 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        
Nr XXXIII/193/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 marca 2017 r.                    
w sprawie powołania komisji doraźnej do rozpatrzenia skargi na 

kierownika gminnej jednostki organizacyjnej. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13.8 i  przystąpił do realizacji  
pkt 13.9 i 13.10. porządku obrad. 

 

13.9. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 
2017-2022. 
13.10. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił Panią Skarbnik 
Małgorzatę Cwalina o krótkie wprowadzenie do projektów uchwał (załącznik nr 23                   
i 23 do protokołu). 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Srokowo dotyczą przyjęcia do budżetu decyzji Wojewody 
Warmińsko- Mazurskiego i decyzji Marszałka Województwa.  Decyzje Wojewody  to 
są to środki zwiększające dochody na wydatki bieżące. Zawiadomienie Marszałka 
Województwa Warmińsko – Mazurskiego o przyznaniu dotacji na modernizację drogi 
gruntowej na ul. Łąkową i w związku z planowanymi robotami zwiększa się jej 
wartość kosztorysowa do 256 tys. zł oraz sposób finansowania. Wcześniej mieliśmy 
zaplanowane zadanie z dofinansowaniem ze środków PROW z wyłączeniem jego 
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części do kwoty 200 tys. zł. Jeśli chodzi o budżet Gminy Srokowo to zgodnie                        
z zawiadomieniem z Ministerstwa Finansów o ustaleniu ostatecznych kwot subwencji 
na rok 2017r - zmniejszeniu ulega kwota subwencji oświatowej o 158 087zł (przy 
projekcie budżetu już zmniejszono o kwotę 92 089zł).  Łącznie zmniejszenie 
subwencji w stosunku do 2016r to kwota 250 176 zł. 
Zmniejszono również planowany udział w podatku dochodowym od osób fizycznych  
o kwotę 607 zł. Zgodnie z zawiadomieniem z dnia 15 marca 2017r  Marszałka  
Województwa Warmińsko-Mazurskiego przyjmujemy do budżetu kwotę 90 000 zł 
stanowiącą dotację do modernizacji drogi gminnej tj. ul. Łąkowej w Srokowie; 
decyzją Nr FK 22/2017 Wojewody Warmińsko Mazurskiego z dnia 13 marca 2017r.                  
o przyznaniu dotacji w kwocie 15 zł na zadanie zlecone na obsługę Karty Dużej 
Rodziny; decyzją Nr 26/2017  Wojewody Warmińsko- Mazurskiego z dnia 20 marca 
2017r otrzymaliśmy dotacje do zadań własnych  na pomoc socjalną dla uczniów tj. 
na  stypendia - kwotę 55 040 zł oraz kwotę 89 646 zł na dofinansowanie zadań                    
w zakresie wychowania przedszkolnego; decyzją nr 33/2017 z dnia 27 marca 2017r. 
Wojewody przyznana została dotacja na zadania zlecone w zakresie administracji  
rządowej w kwocie 1 243 zł i  jest to wyrównanie  niedopłaty do zrealizowanych 
zadań w zakresie USC w 2016r.  
W ramach porozumienia z Urzędem Wojewódzkim przyjmujemy do realizacji zadanie 
w zakresie opieki nad cmentarzami i  grobami wojennymi - kwota 3 000 zł ; 
Przyjmuje się do dochodów  kwotę  2 008,30 zł - zwróconej niewykorzystanej dotacji   
z  2016 przez ZGKIM;  zmniejsza się o kwotę 4 000 zł dochody z jednostki GOPS.                   
Po stronie wydatków przyjmuje się środki pozyskane w wyniku dotacji celowych 
wyżej wymienionych.  
W związku ze zmniejszeniem subwencji oświatowej zmniejsza się wydatki na :  
- usługi na drogach  o kwotę 40 000 zł, 
 -w administracji samorządowej o kwoty : 11 000 zł na płacach, 506,70zł na 
składkach ZUS, na zakupie materiałów i zakupie energii  po 5 000 zł oraz na   
zakupie  usług – 20 000zł i na  szkolenia o 2 000 zł, 
- na świetlicach zmniejsza się o kwotę  5 000 zł, na zakupie energii w SP Srokowo 
i na zakupie  materiałów  -10 000 zł, zakupie  usług 5 000 zł, zakupie energii – 
8 000zł;   
w Gimnazjum - 10 000 zł na zakupie materiałów , 20 000 zł na zakupie energii oraz  
5 000 zł na zakupie usług. 
Po za tym w  urzędzie gminy wprowadza się paragraf dla  VAT który w związku z JPK 
przekazujemy dla ZGKIM   - 20 000 zł. Wprowadza się środki  w kwocie 3 666 zł na 
opłatę za korzystanie ze środowiska; w wydatkach inwestycyjnych przenosi się źródła 
finansowania zadania modernizacja  ul. Łąkowej  (z planowanego finansowania ze 
środków PROW na finasowanie z dotacją z Urzędu Marszałkowskiego).  Wzrasta 
koszt zadnia o 52 tys. zł zgodnie z kosztorysem inwestorskim . 
- Na wniosek kierownika GOPS   dokonuje się zmiany w wydatkach bieżących  
jednostki w  środkach własnych dokonując przeniesień pomiędzy paragrafami                           
w ośrodku pomocy społecznej tj. - na kwotę 6 730 zł oraz na zadaniach zleconych - 
świadczeniach rodzinnych  kwotę  1 800 zł  
W SP przenosi się kwotę 2 794,65zł na fundusz socjalny n-li emerytów z wydatków 
na usługi w szkole -2 794,65zł.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radny Piotr Dziadoń zapytał czy stać nas na zwiększenie w WPF kwoty o 250 tys. zł? 
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Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że próbowaliśmy się wpisać 
w konkurs ogłoszony przez LGD w środki z PROW lecz tam było pewne ograniczenie 
mówiące, że przedsięwzięcie nie może być o wartości większej niż 200 tys. zł 
i w związku z powyższym zaczęliśmy wyrzucać pewne rzeczy z zapisu, aby móc 
zmieścić się w tej kwocie pomimo tego, że odbywało się to kosztem jakości  
wykonania tych prac. Składając wniosek do Marszałka wróciliśmy do kosztorysu 
z dokumentacji, aby mieć gwarancję na to, że jeśli coś robimy to, aby to było w pełni 
ze wszystkimi elementami, które w budowanej drodze powinny zafunkcjonować. 
I właśnie z tego to wynika. Nie wiemy jaką kwotę uzyskamy w przetargu, ale 
wróciliśmy do pierwotnej dokumentacji technicznej z wszelkimi warunkami 
wymagalnymi dla tego rodzaju dróg.  

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że chodziło mu o to czy nas na to stać na takie 
zwiększenie? Radny powiedział, że po raz kolejny radni są zaskakiwani tuż przed 
sesją dokumentem zawierającym zmiany budżetowe, które są bardzo ważne przede 
wszystkim w zakresie cięć budżetowych. Zmniejszono kwotę o 40 tys. zł na drogach; 
w Szkole Podstawowej zmniejszono na materiałach kwotę o 10 tys. zł, na usługach 
o 5 tys. zł, energii 8 tys. zł. W Gimnazjum zmniejszono na materiałach 10 tys. zł, 
energia 20 tys. zł, usługi 5 tys. zł. Radny  zapytał czy zmniejszenie na energii 
w szkołach wynika z kalkulacji kosztów, obniżenia cen za energię czy zmiany 
dostawcy? Radny nie wyobraża sobie, aby mógł zagłosować za cięciem kosztów 
mając w pamięci rok 2015 gdy koszty były cały czas podnoszone. W związku z tym 
prosi o przedstawienie takiej kalkulacji odnośnie kosztów energii, skąd się wzięły te 
kwoty i na jakiej podstawie zostały określone. Do tego wcześniej rozmawialiśmy 
o tym, że drogi są niedofinansowane, a w uchwale widzimy dodatkowe obcięcia. 
Powiedział, że w przyszłym miesiącu otrzymamy kolejną zmianę budżetową ponieważ 
będą różnice w podatkach zgodnie z tym, że 5 kwietnia uchwała stanie się 
prawomocna, a w związku z tym czy gmina jest przygotowana do zmiany wymiarów 
podatkowych?  

Radna Ewa Dudek powiedziała, że podczas planowania budżetu nie było w nim 
ujętego zmniejszenia etatów w szkole. Wcześniej było mówione, że nauczyciele 
mający umowę na czas określony nie będą zatrudnieni więc jakaś kwota z tego tytułu 
również powinna pozostać.     

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że jakiś czas temu analizowano koszty zakupu 
energii i uważa, że zmniejszenie o takie kwoty jej zakupu jest nierealne ponieważ za 
jakiś czas i tak będziemy musieli ją zwiększać. Jedynym przypadkiem nadmiernego 
zakupu energii mamy na kompleksie w Leśniewie, a obcina się je w jednostkach, 
w których energia nigdy nie była nadmiernie zamawiana. Dodatkowo wzrastają 
koszty zakupu gazu i to tym bardziej stawia pod niewiadomą możliwości ogranicza 
tych kosztów. Pozostaje jeszcze kwestia wprowadzenia opłaty za korzystanie ze 
środowiska. Radny nie wie w jakim zakresie ta kwota dotyczy i czy są to 
dotychczasowe wydatki oczyszczalni za jej funkcjonowanie?       

Radny Krzysztof Mróz zapytał na jakim poziomie jest stan budżetu na bieżące 
utrzymanie dróg po I kwartale roku?   

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że na drogach na usługach 
mamy plan 249 603 zł i wykonanie 54 915 zł; na materiałach mamy z 83 360 zł na 
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24 512 zł na wykonanie. Opłata za korzystanie ze środowiska wnoszona jest do 
WFOŚ od używanych przez nas samochodów, od zużycia paliwa i od kotłowni, którą 
opłaca się raz w roku. Część kwoty 3 660 zł wróci do nas do gminy po stronie 
dochodów. Skarbnik powiedziała, że pracowała nad tym projektem uchwały kilka dni, 
aby zmniejszyć kwoty subwencji oświatowej po to, aby pościągać pewne rzeczy by 
móc znaleźć środki, które zostały nam obcięte. 

Radny Krzysztof Mościcki zapytał czy teraz musimy dokonać aż tak głębokiej korekty? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że tak ponieważ na koniec 
kwartału powinna być zdjęta subwencja oświatowa.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy zmiany w szkołach były uzgadniane                      
z dyrektorami szkół?     

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że poprosiła dyrektorów szkół 
o przedstawienie swoich propozycji zdjęcia z budżetu, ale nie dostała żadnej 
informacji na ten temat. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała jaka jest opinia dyrektorów szkół w sprawie 
tego dokumentu?  

Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Srokowie Dariusz Kowalski powiedział, że takie obcięcie 
budżetu spowoduje to, że i tak trzeba będzie dołożyć do energii bo w takiej kwocie 
nie zmieścimy się w kosztach. Można zrezygnować z materiałów, ale energia, która 
i tak jest za bardzo okrojona musi pozostać.  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że z oświaty powinniśmy zdjąć 150 
tys. zł, a zdjęliśmy tylko 65 tys. zł  bo nie było już z czego więcej zdejmować. 
Dodatkowo w subwencji mniejszej o 250 tys. zł jest jeszcze ujęta 3% podwyżka płac 
dla nauczycieli. Na płacach nie można nic zabrać ponieważ osoby, które są 
zatrudnione na umowy zlecenia były planowane w budżecie tylko do momentu 
obowiązywania umowy. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że na chwile obecną nie zamkniemy 
subwencją oświatową realnych wydatków związanych z oświatą w tym roku? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że nie zapinaliśmy budżetu 
subwencją oświatową, a do tego i tak dodawaliśmy ok 15 – 20 %, a na tą chwilę jest 
to już dużo więcej. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że ten plan jest nierealny. W związku                   
z tym, że te wszystkie założenia są niewykonalne i biorąc pod uwagę fakt, że 
osiągniemy w przetargach pewne oszczędności w stosunku do kosztorysów 
inwestorskich i działań inwestycyjnych to ile mniej więcej można byłoby zyskać jeśli 
chodzi o rozwiązania inwestycyjne na chwilę obecną? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że  na tą chwilę nie da się 
tego wyszacować. Cały czas obserwujemy co się dzieje na rynku jeśli chodzi                       
o wartości kosztorysów inwestorskich i wygląda to tak, że niektóre stawki są nawet 
wyższe, a na to mają wpływ następujące czynniki czyli wzrost stawki minimalnej 
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wynagrodzeń oraz wzrost cen paliw. Zrobimy wszystko, aby zmieścić się 
w wartościach kosztorysów inwestorskich i zachęcać firmy do składania ofert lecz to 
nie jest zależne od nas. Nie zakłada się zbyt dużych oszczędności. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że małe 160 tys. zł wywraca nam 
tegoroczny budżet i uważa, że w październiku lub w listopadzie temat znowu do nas 
powróci. Najprawdopodobniej trzeba będzie dobierać pieniądze na realne wykonanie 
inwestycji. Radna uważa, że ten budżet staje się kolejnym zbiorem pobożnych 
życzeń. Kolejną sprawą są dochody ze sprzedaży mienia, które również będą 
nierealne w tym roku. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że Wójt ma swoją rezerwę 
budżetową, która można będzie uruchomić pod koniec roku gdy będzie brakowało 
środków, ale na tym etapie  jest ona tylko do dyspozycji Wójta. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Skarbnik                           
o przekonanie radnych, że takie postępowanie odnośnie zmian budżetu jest 
konieczne.  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że na tą chwilę musi dostosować 
dochody budżetu do pisma z Ministerstwa Finansów czyli musi obciąć subwencję 
oświatową po stronie dochodów i automatycznie po stronie wydatków. Nie mamy 
innego wyjścia. Po stronie inwestycyjnej mamy zadanie – modernizacja oczyszczalni 
ścieków i zaplanowane 250 tys. zł więc można wziąć na nią pożyczkę z EFRWP. 

Radny Marek Stachurski powiedział , że mamy jeszcze jedna inwestycję czyli pomost 
na jeziorze Rydzówka. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że tam mamy tylko 10 tys. zł na 
dokumentację. 

Radny Krzysztof Mościcki uważa, że pewne rzeczy muszą być wprowadzone, ale czy 
w związku z tym, że problemy budżetowe wynikają ze zmniejszenia subwencji 
oświatowej to może powinniśmy wykazać deficyt po I kwartale. Mamy duży problem, 
który przybył do nas z zewnątrz i nie powinniśmy zostawiać tej sprawy, ale 
należałoby pokazać problem na zewnątrz i zasygnalizować jego obecność. Radny 
zapytał czy nie możemy zrobić w ten sposób, że w związku z tak dużym 
zmniejszeniem subwencji oświatowej mamy deficyt, a dopiero później będziemy 
szukali środków na jego pokrycie?   

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że nie, ponieważ uchwała 
budżetowa wykazująca deficyt musi zawierać źródło jego pokrycia. W innym 
przypadku uchwała jest nie do przyjęcia.  

Radny Krzysztof Mościcki uważa, że w takim przypadku należy pokazać, że musimy 
zaciągnąć kredyt na pokrycie wydatków związanych z obcięciem subwencji. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że to nam nic nie da. 
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Radny Piotr Dziadoń powiedział, że należało się nad tym pochylić wcześniej. Można 
było porozmawiać, ale nie chce głosować za fikcją. Uważa, że prawdopodobnie 
najszybciej to zostanie obcięty fundusz sołecki.  

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że jeśli nie wykorzystamy funduszu 
sołeckiego to stracimy refundację. 

Dyrektor Gimnazjum Nr 1 w Srokowie Dariusz Kowalski powiedział, że na 
wynagrodzeniach nie zaoszczędzimy ponieważ zmienił się ramowy plan nauczania. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 
powiedziała, że arkusze są prawie ukończone więc wiadomo, że nikt nie będzie 
zwolniony z pracy. Dodatkową kwestią jest to, że na chwile obecną mamy grupę 
sześciolatków liczącą 28 dzieci z naszego obwodu, więc zerówka w Srokowie będzie 
musiała być podzielona. 

Radna Ewa Dudek zapytała gdy grupa pięciolatków się powiększy to czy mamy 
pomieszczenia dla dwóch grup?  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 
powiedziała, że dzięki adaptacji pomieszczenia w Gimnazjum to będziemy mieli salę. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy nie należałoby jeszcze raz spotkać się                
z kierownikami jednostek i wspólnie przeanalizować budżet pod kątem zmian, ale                  
w taki sposób, żeby były one realne?  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że nie mamy wpływu na budżet, 
który jest spowodowany reformą oświatową. 

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że stwierdzenie Pani skarbnik coraz bardziej 
utwierdza jego stanowisko. Czy jeśli nie znajdziemy dochodów to będziemy zmuszeni 
po kolei zamykać jednostki? Radny uważa, że należy wyraźnie zasygnalizować taki 
problem osobom, które podejmują takie decyzje. Nie należy robić fikcji dopinając ten 
budżet i jeśli wychodzi deficyt to należy go wykazać. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że gmina nie może się zadłużać,                  
a jedynie ograniczać wydatki bieżące ponieważ wskaźnik zadłużania naszej gminy nie 
przewiduje takich możliwości. 

O godz. 16.20 obrady opuścili radni Krzysztof Mróz i Waldemar Obolewicz                                 
– stan 12 radnych. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że można jeszcze spróbować zwiększyć 
dochody, ale aby to zrobić to trzeba byłoby się postarać. Radna nie jest przekonana 
czy mamy zejść z rzeczy wskazanych przez Panią Skarbnik ponieważ uczyniła to 
jednoosobowo, a nie w porozumieniu z kierownikami jednostek. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że prosiła dyrektorów o wskazanie 
rzeczy, które można byłoby ograniczyć, ale nie wyrazili na to zgody. 

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że wspólnie należy zastanowić się nad tym 
tematem i to jest dobre rozwiązanie. Podczas komisji temat nie był poruszany, 
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a teraz wymaga się od radnych rzeczy za którymi nie chcą się podpisać. Wcześniej 
czy później okaże się , że taką zmianą nic nie zostało osiągnięte. Radny zastanawia 
się nad tym czy w dniu dzisiejszym uchwała musi być podjęta, po czym postawił 
wniosek formalny o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad, aby mieć czas na 
porządne jej przygotowanie do realnego jej wykonania.  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że w takim wypadku RIO nie 
przyjmie sprawozdania z wykonania budżetu. Budżet musi być wykonany zgodnie 
z rozporządzeniami, które dokładnie wskazują jego kształt. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała jakie sankcje grożą gminie w przypadku nie 
podjęcia budżetu?  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że rada musi przyjąć ten budżet 
ponieważ są to decyzje Wojewody  i Ministerstwa Finansów. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że nie będzie głosowała za fikcją. 

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że do tego co mamy dojdą nam różnice 
w podatkach, podwyżki dla nauczycieli itd. Radny zapytał, co się stanie jeśli budżet 
się nam nie zamknie i jak na to zareaguje RIO. Proponuje, aby wysłać takie pismo 
informujące, że Rada Gminy odmówiła przyjęcia projektu budżetu zaproponowanego 
przez Panią Skarbnik z uwagi na nierealność jego wykonania, ale nie z winy 
Skarbnika, a wynikających z decyzji Ministerstwa Finansów ze względu na obniżone 
dochody. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że od strony prawnej wygląda to 
tak, że każdy samorząd zobowiązany jest do zrównoważenia budżetu. Dziś jest 
ostatni dzień kwartału, a w związku z tym budżet trzeba zrównoważyć bo inaczej nie 
będzie możliwości sporządzenia sprawozdania za I kwartał. Ministerstwa Finansów 
nie interesuje to kto i co wyrzuci z budżetu. On musi być zrównoważony bez względu 
na wszelkie problemy z tym związane i przez to samorząd jest stawiany pod ścianą 
jeśli chodzi o takie działanie. Budżet musi być zrównoważony ponieważ w innym 
przypadku on nie zostanie zaakceptowany w trybie nadzoru przez Nadzór Wojewody 
oraz przez RIO. 

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że radni nie godzą się  na to, aby być tzw.  
„maszynką do głosowania”. 

Radca Prawny Ryszard Bielański powiedział, że nikt nie może zmusić radnego, aby 
głosował wbrew swojej woli, a radny podnoszący za czymś rękę musi być  
przekonany o tym co robi. Radca Prawny nie jest pewien jakie mogą być skutki 
prawne związane z nieuchwaleniem budżetu. 

Radna Ewa Dudek powiedziała, że obawia się pewnej reakcji. Jeśli teraz radni 
przyjmą te uchwałę, to czy za kilka miesięcy nie usłyszą, że przecież sami tak 
głosowaliście i wyraziliście zgodę na takie rozwiązanie. Wtedy, gdy nie znajdziemy 
środków na szkołę, jak to zostanie wyjaśnione dla społeczeństwa.    

Przewodniczący Rady Gminy o godz. 16.37 ogłosił przerwę,                                            
która trwała do godz. 17.00. 
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Radny Krzysztof Mościcki złożył wniosek formalny dotyczący propozycji przyjęcia 
uchwały w sprawie zmiany budżetu pod następującymi niezbędnymi warunkami: 

1.W kwietniu radni otrzymają dogłębnie przepracowany budżet, który 
będzie skonsultowany ze wszystkimi kierownikami jednostek, w którym 
będą odszukane inne możliwości równoważenia budżetu niż te, które 
zostały zaproponowane w bieżącej uchwale. 

2.W ciągu najbliższych 10 dni należy sformułować wspólne stanowisko 
Wójta Gminy i Rady Gminy w sprawie drastycznego zmniejszenia 
subwencji oświatowej, która skutkuje zrujnowaniem przyjętego budżetu 
gminy (również w kontekście reformy oświaty ujmując zwiększenie godzin 
nauczania, zatrudnienia dodatkowych nauczycieli kierunkowych, 
dostosowania klasopracowni do liczby uczniów z uwzględnieniem 
zwiększenia liczby uczniów od 1 września 2017 r., którzy będą musieli być 
objęci działalnością szkoły). Stanowisko powinno być wysłane do Świąt 
Wielkanocnych do wszystkich decydujących czyli komisji sejmowych, 
Ministerstwa Finansów, Ministerstwa Edukacji Narodowej. 

Radny Piotr Dziadoń popiera zdanie radnego Krzysztofa Mościckiego i zaproponował, 
aby wystosować kolejne pisma w sprawie zwiększenia subwencji                           
z Ministerstwa Finansów poprzez skorzystanie z rezerwy budżetowej 
państwa pod czym wszyscy radni się podpiszą. 

Radna Ewa Dudek powiedziała, że od ponad miesiąca radni słyszą o tym, że brakuje 
250 tys. zł z subwencji oświatowej. Dokumenty w sprawie budżetu radni otrzymują 
w ostatniej chwili. Gdyby jakiekolwiek materiały trafiły na komisje taka sytuacja nie 
miałaby miejsca. Kolejną sprawą jest to, że jeśli dla kogoś 10 tys. jest małą kwotą do 
zdjęcia z kompleksu, ale dla innych jest to zbyt duża kwota zwłaszcza jeśli mówi się 
o zdjęciu z energii na szkołach. Takich przypadków znalazłoby się więcej pod 
warunkiem, że radni otrzymaliby dokumenty na komisje, a nie tuż przed sesją.  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że materiały radni otrzymali                 
w takim, a nie w innym terminie ponieważ w lutym szły sprawozdania za 2016 r.,                 
a teraz musiała pójść opinia do uchwały i oczywiście należało zrobić wykonanie do 
budżetu i dzisiejszą uchwałę.   

Radna Ewa Dudek powiedziała, że nikt nie zarzuca pani Skarbnik tego, że nie ma co 
robić, ale może to świadczy o przeciążeniu na stanowisku i należałoby pomyśleć 
o osobie do pomocy. 

Radca Prawny Ryszard Bielański powiedział, że nie ma takiego przepisu, który 
wskazałby na skutki jakie względem rady mogą być określone jeśli rada nie podejmie 
uchwały o zmianie budżetu, stanowiącej podstawę do sprawozdania kwartalnego. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że ustawa nakłada obowiązek 
przyjęcia wszelkich zmian w budżecie dotyczących i wynikających z decyzji. Jest to 
obowiązek wynikający z ustawy o finansach publicznych. Pomimo to budżet musi być 
bezwzględnie zrównoważony. 
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Radna Agnieszka Gajowniczek nie zgadza się z tym ponieważ uważa, że radni nic nie 
muszą.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński zaproponował 
przegłosowanie przyjęcia następujących warunków przed podejściem do głosowania 
nad budżetem:  

1.W kwietniu radni otrzymają dogłębnie przepracowany budżet, który 
będzie skonsultowany ze wszystkimi kierownikami jednostek, w którym 
będą odszukane inne możliwości równoważenia budżetu niż te, które 
zostały zaproponowane w bieżącej uchwale. 

2.W ciągu najbliższych 10 dni należy sformułować wspólne stanowisko 
Wójta Gminy i Rady Gminy w sprawie drastycznego zmniejszenia 
subwencji oświatowej, która skutkuje zrujnowaniem przyjętego budżetu 
gminy (również w kontekście reformy oświaty ujmując zwiększenie godzin 
nauczania, zatrudnienia dodatkowych nauczycieli kierunkowych, 
dostosowania klasopracowni do liczby uczniów z uwzględnieniem 
zwiększenia liczby uczniów od 1 września 2017 r., którzy będą musieli być 
objęci działalnością szkoły). Stanowisko powinno być wysłane do Świąt 
Wielkanocnych do wszystkich decydujących czyli komisji sejmowych, 
Ministerstwa Finansów, Ministerstwa Edukacji Narodowej. 

3.Należy wystosować kolejne pisma w sprawie zwiększenia subwencji                    
z Ministerstwa Finansów poprzez skorzystanie z rezerwy budżetowej 
państwa pod czym wszyscy radni się podpiszą. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych większością głosów –                              
7 gł. „za”,  4 gł. „przeciw”,  1 gł. „wstrzymujących się”                                 

przyjęła warunek nr 1. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                              
12 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”                                 

przyjęła warunek nr 2. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                              
12 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”                                 

przyjęła warunek nr 3. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w  związku z brakiem 
dalszej dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę Wieczorek                           
o odczytanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Srokowo na lata 2017-2022, a następnie poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                              
12 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        
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Nr XXXIII/194/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 marca 2017 r.                    
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na 

lata 2017-2022. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w  związku z brakiem 
dalszej dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziadonia 
o odczytanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017 r., 
a następnie poddaniem projektu uchwały pod głosowanie poinformował Panią 
Skarbnik, że uchwała będzie teraz podejmowana tyko pod w/w. trzema warunkami. 
 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych większością głosów –                              
8 gł. „za”,  3 gł. „przeciw”,  1 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXIII/195/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 marca 2017 r.                    
w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017 r. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13.9. i 13.10., a następnie przystąpił do realizacji  

pkt 14. porządku obrad. 
 

O godzinie 17.40 obrady opuściła radna Katarzyna Żejmo – stan 11 radnych. 
 

Pkt 14. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński  w związku z wniesieniem 
interpelacji przez radną Agnieszkę Gajowniczek poprosił o udzielenie na nie 
odpowiedzi. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że odpowiedź będzie udzielona                  
w formie pisemnej. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że oczekuje na odpowiedź przed 
świętami.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że odpowiedź będzie udzielona 
bezzwłocznie. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 14. i  przystąpił do realizacji 
pkt 15. porządku obrad. 

 

Pkt 15. 
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

1.Radna Renata Mendala powiedziała, ze w Sińcu jest obniżona linia elektryczna przy 
drodze w Sińcu w kierunku na Kąty.  

O godzinie 17.45 obrady opuściła radny Janusz Bujalski – stan 10 radnych. 
 

2.Przewodniczący rady Gminy Aleksander Kamiński odczytał pismo ZNP                      
w Srokowie w sprawie wypłacenia podwyżek płac dla pracowników 
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niepedagogicznych. Zaproponował, aby w czwartek zorganizować spotkanie w tej 
sprawie. 

3.Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski wszystkim sołtysom złożył życzenia z okazji 
Dnia Sołtysa. 

4.Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wszystkim osobom 
uczestniczącym w obradach sesji złożył serdeczne życzenia świąteczne z okazji 
zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15. i  przystąpił do realizacji pkt 16.  
porządku obrad. 

 

Pkt 16. 
Zakończenie obrad XXXIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wypowiadając formułę            
„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie XXXIII sesji Rady Gminy 
Srokowo”  po czym o godz. 17.50 zamknął obrady sesji. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 30 stron i 23 załączniki. 

 
 
                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                        
                                                                                       Aleksander Kamiński 
 
Protokół sporządziła:   
 Olga Szostek 


